



Michael Smith, OBE, Chevalier de l'Ordre du Merite Agricole

Chief Executive Officer

Australia and New Zealand Banking Group Ltd

Michael Smith is Chief Executive Officer of Australia and New Zealand Banking Group Limited (ANZ) and a director of ANZ National Bank. ANZ is a leading financial services group in Australia and New Zealand with a significant presence in Asia.

Until June 2007, Mr. Smith was President and Chief Executive Officer, The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited; Chairman, Hang Seng Bank Limited; Global Head of Commercial Banking for the HSBC Group and Chairman, HSBC Bank Malaysia Berhad. Previously, Mr. Smith was Chief Executive Officer of HSBC Argentina Holdings SA and was subsequently appointed Chairman of HSBC in Argentina in 2000.

Mr. Smith joined the HSBC Group in 1978 and during his 29 year career he held a wide variety of posts in Hong Kong and the Asia-Pacific region, the United Kingdom, Australia, the Middle East and South America, including appointments in Commercial, Institutional and Investment Banking, Planning and Strategy, Operations and General Management.

Mr Smith graduated with honours in Economic Sciences in 1978 from City University of London.

Mr. Smith is a Member of the Asia Business Council, the Business Council of Australia and the Australian Bankers' Association Council. Mr Smith is also a member of the Chongqing Mayor's International Economic Advisory Council, the Shanghai International Financial Advisory Council and a Fellow of The Hong Kong Management Association. He is a director of the Financial Markets Foundation for Children.

Mr. Smith was made an Officer of the Order of the British Empire in 2000 and a Chevalier de l'Ordre du Merite Agricole in 2007.

He is married with three children. His interests include wine, golf and classic cars.



邵銘高, OBE, Chevalier de l'Ordre du Merite Agricole

澳大利亞和新西蘭銀行集團有限公司總裁

邵銘高現任澳大利亞和新西蘭銀行集團有限公司總裁及澳新國民銀行董事。澳大利亞和新西蘭銀行集團有限公司是澳洲及新西蘭的大型金融服務集團，其亞洲業務發展蓬勃。

於2007年6月前，邵銘高歷任香港上海匯豐銀行主席兼行政總裁、恒生銀行董事長、匯豐集團工商業務環球主管、馬來西亞匯豐銀行主席。之前，他曾任阿根廷匯豐銀行行政總裁，並於2000年獲委任為阿根廷匯豐銀行主席。

邵銘高於1978年加入匯豐集團，在職29年間，先後於香港、亞太區、英國、澳洲、中東及南美洲擔任多個職位，所涉領域包括工商金融服務、機構與投資銀行、規劃與策略，以及營運與一般管理。

邵銘高於1978年以優異成績於倫敦城市大學經濟科學系畢業。

邵銘高是亞洲企業領袖協會、澳洲商業協會及澳洲銀行公會理事會的成員，也是重慶市市長國際經濟顧問團會議成員、上海國際金融中心建設國際諮詢委員會委員、香港管理專業協會會士，以及金融市場兒童基金會董事。

邵銘高於2000年及2007年分別獲頒英國 OBE 官佐勳章及法國 Chevalier de l'Ordre du Merite Agricole 騎士勳章。

邵銘高已婚並育有3名子女，對葡萄酒、高爾夫球及經典名車特別感興趣。